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Het College van Burgemeester en Wethouders 

van de Gemeente Westland 

Postbus 150 

2670 AD  NAALDWIJK 

 

 

6 december 2024  

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in 

het kader van artikel 42 van het Reglement voor de vergaderingen en andere 

werkzaamheden van de Raad inzake informeren buurtbewoners bij ingrijpende 

snoei- en kapwerkzaamheden 

 

Vraag 276 2022-2026 

 

Edelachtbaar College, 

 

Diverse malen verzocht de fractie van Westland Verstandig om bij voorgenomen 

ingrijpende snoei- en kap werkzaamheden aan het openbaar gebied in Westland 

de buurt te informeren, met de buurt te overleggen en ook een uitleg te geven 

over wat wordt uitgevoerd en wat het vervolg is. Dat neemt veel onrust weg bij 

inwoners die begaan zijn met hun leefomgeving. Het College zei meerdere malen 

toe dat te doen. Westland Verstandig verwees hiervoor naar de handelwijze van 

de gemeente Den Haag die buurtbewoners bij elke ingreep op het gebied van 

groen betrekt. 

 

Helaas moeten we vaststellen dat een en ander in Westland nog steeds niet goed 

loopt. Recent werd onze fractie geconfronteerd met het snoeien van de al vele 

jaren aanwezige Duinroos langs de Pietersonstraat in Ter Heijde. Gedurende drie 

dagen was de hovenier bezig met het weghalen en volgens de hovenier die door 

ongeruste bewoners werd aangesproken, komt er gras voor terug. De bewoners 

begrijpen dit alles niet omdat de oude toestand door hen hoog werd 

gewaardeerd. Zij wisten van niks en worden overvallen en nu is de al vele jaren 

oude Duinroos verdwenen. 
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Dit leidt tot de volgende vragen:` 

 

1. Is het College bekend met het weghalen van de Duinroos en waarom is 

dat gebeurd en waarom komt er gras voor terug? 

 

2. Waarom zijn de bewoners niet vooraf geïnformeerd en waarom zijn de 

bewoners niet betrokken bij de kapplannen?  

 

3. Is het College van plan om vanaf nu dit soort werkzaamheden alleen 

maar uit te voeren na en in overleg met de bewoners en wanneer start 

het College met de toch niet al te lastige opgave om bewoners te 

informeren waarom bepaalde kapwerkzaamheden plaatsvinden en wat 

het vervolg is? 

 

Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de 

daarvoor gestelde termijn. 

 

Hoogachtend, 

U e.a., 

 

Namens de fractie van Westland Verstandig 

Peter Duijsens 
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